
RADA GMINY
SŁUPIA (KONECKA)
woj. ~więtolcrzyskie

Protokól Nr XXVII/2017
z sesji Rady Gminy SŁUPIA

odbytej w dniu 26 stycznia 2017 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy
w Słupi

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Kuder otworzyła sesję o godz. 930 i po powitaniu
wszystkich zebranych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 15
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób, stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - lista obecności radnych stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy

Sekretarz Gminy

Skarbnik Gminy

Dyrektor Szkoły Podstawowe w Pilczycy

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wólce

Dyrektor l Publicznego Gimnazjum w Słupi

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych

Prezes Stowarzyszenia "Razem dla Mnina"

Robert Wieigopolan

Marian Król

Dorota Basiak

Wiesława Arwaj

Andrzej Rudziński

Krzysztof Koziński

Stanisław Mościński

Jolanta Rogowska

sołtysi, przewodniczący rad sołeckich, zgodnie z załączoną listą obecności.

Ad. pkt 2

Nikt nie wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr XXV/2016 z sesji odbytej 28 grudnia 2016
roku. Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie przyjęła protokół.

Ad. pkt 3

W punkcie dotyczącym przY.ięcia porządku obrad jako pierwszy głos zabrała Przewodnicząca
Rady Gminy i zgłosiła następującą zmianę do porządku obrad:

- dodać pkt "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa Pijanów" -
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie przyjęła tą zmianę do porządku obrad.

Następnie Wójt zaproponowal następujące zmiany do porządku obrad:



- usunąć pkt 4a "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Słupia (Konecka) na lata 2017-2025"- Rada Gminy w obecności 15
radnych jednomyślnie przY.ięłata zmianę do porządku obrad,

- usunąć pkt 4b "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie
gminy na 2017 rok - Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie przyjęła tą zmianę
do porządku obrad

- usunąć pkt 4h "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Słupia (Konecka) - Rada Gminy w obecności 15 radnych
jednomyślnie przyjęła tą zmianę do porządku obrad,

- usunąć pkt 4i "Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu
i zakres odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
w zamian za uiszczaną przez właściciela opłatę - Rada Gminy w obecności 15 radnych
jednomyślnie przY.ięła tą zmianę do porządku obrad,

- dodać pkt 4 "Informacja Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie dróg powiatowych - Rada
Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie przyjęła tą zmianę do porządku obrad,

Ostatecznie Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie przyjęła następujący
porządek obrad po zmianach:

I. Otwarcie obrad, powitanie obecnych i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie protokołu Nr XXV/2016 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 28 grudnia

2016r.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Informacja ZDP w sprawie dróg powiatowych.
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) przY.ięcia statutu sołectwa:
- Biały Ług - Słomiana
- Budzisław
- Czerwona Wola
- Czerwona Wola Kolonia
- Hucisko
- Mnin
- Olszówka
- Piaski
- Pijanów
- Pilczyca
- Radwanów Wieś
- Radwanów Kolonia
- Ruda Pilczycka
- Rytlów
- Skąpe
- Słupia
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- Wólka
- Zaostrów

d) ustalenia ekwiwalentu piemęznego dla członków Ochotniczych straży
pożarnych za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym
e) powołania komisji inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia gminnego
I) przyjęcia Kompleksowego Proh'Tamu Rozwoju Szkół w Gminie Słupia
(Konecka),
g) zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,

6. Przedstawienie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii
za 2016 rok.

7. Przedstawienie sprawozdania z realizacji Programu 500+.
8. Przedstawienie wyników konsultacji w sprawie zmiany nazwy gminy.
9. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
10. Interpelacje i zapytania radnych.
Ił. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
12. Sprawy różne
13. Zamknięcie obrad XXVII sesji Rady Gminy.

Ad. pkt 4

Dyrektor Zarzadu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński przedstawił zebranym plan
remontu dróg powiatowych na terenie Gminy Słupia (Konecka) na 2017 rok. Nadmienił, że
pierwszą z inwestycji jest przebudowa drogi Łopuszno-Przedbórz na długości 2440 m w 3
odcinkach począwszy od granicy gminy za miejscowością Ruda Pilczycka. W drodze
przetargu został wyłoniony wykonawca tego remontu. Środki na remont tej drogi w
wysokości 63,63% pochodzą z PROW. Termin wykonania tej inwestycji to koniec 2017 roku.

Kolejnym zadaniem, na które złożony został wniosek o dofinansowanie remontu dróg z tzw.
Proh'TamURozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2020". Do
końca września 2016 roku został złożony wniosek do Wojewody Świętokrzyskiego. Na liście
rankingowej zakwalifikowały się 13 wniosków, ze względu na zmniejszenie środków na te
inwestycje. Wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich znalazł się na liście
rezerwowej. Jeśli po przetargach na drogi, które zakwalifikowały się do dofinansowania
pozostaną oszczędności do realizacji zostaną dopuszczone kolejne miejsca z listy rezerwowej.
Jeśli chodzi i remont dróg ze środków własnych gminy i powiatu decyzja o tej inwestycji
zostanie rozpatrzenia pod koniec I kwartału.
Radny S. Gwóżdż pytał, kiedy zostanie połączony odcinek drogi Wólka- Lasocin. Gmina
Łopuszno drogę wyremontowała do granicy gminy, pozostał odcinek znajdujący się na
terenie Gminy Słupia.
S. Mościński wyjaśnił, że jeżeli gmina wskaże ten odcinek drogi do remontu może to nastąpić
w najbliższym okresie.
Przewodniczaca Rady Gminy pytała kiedy zostanie połączona miejscowość Słupia z
miejscowością Pilczyca. Z tej drogi korzysta ponad połowa mieszkańców gminy.
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S. Mościński wyjaśnił, że sytuacja jest podobna do poprzedniej. Jeśli gmina wyrazi wolę
remontu tego odcinka zarząd Dróg się do tego przychyli. Droga ta sukcesywnie od kilku lat
jest remontowana. Jeszcze niedawno była w całości drogą tłuczniową.
Przewodniczaca Rady Gminy wyjaśniła, że 22 września zostało wysłane do Zarządy Dróg
Powiatowych pismo z prośbą o remont odcinka drogi Słupia Bukowie i do dnia dzisiejszego
nie otrzymano odpowiedzi na takie pismo.
S. Mościński potwierdził, że takie pismo otrzymał. Zostało ono umieszczone w planie do
realizacji.
Radny M. Janduła pytał kiedy zostanie oznaczona miejscowość Czerwona Wola Wieś
znakami drogowymi. Zwłaszcza chodzi o znak nazwy miejscowości i terenu zabudowanego.
S. Mościński wyjaśnił, że w tym roku znaki te zostaną uzupełnione.
Przewodniczaca Rady Gminy nadmieniła, że składała na ręce Przewodniczącego Rady
Powiatu wniosek o przegląd drzew rosnących wzdłuż dróg powiatowych i ewentualne ich
usunięcie lub przycięcie tych zagrażających bezpieczeństwu. Zwłaszcza przy drodze Piaski-
Pilczyca. Do chwili obecnej nic w tym temacie nie zostało zrobione.
S. Mościński wY.iaśnił, że drzewa są pielęgnowane sukcesywnie w miarę możliwości. Jeśli
chodzi o drzewa rosnące wzdłuż drogi Pilczyca-Piaski, to w tym roku Zarząd Dróg
Powiatowych wystąpi z wnioskiem o pozwolenie na ich całkowite usunięcie.
Radny M. Piec zwrócił uwagę, że mamy okres zimowy, a drogi na terenie gminy są rzadko
odśnieżane jak i rzadko sypane piaskiem.
S. Mościński wyjaśnił, że w pierwszej kolejności odśnieżane są drogi główne, w następnej
kolejności pozostałe drogi.
Radny S. Gwóżdż pytał czy są jakieś ograniczenia aby wprowadzić zakaz jazdy samochodów
ciężarowych na drogę Wólka Mogielnica. Mimo wstawionego znaku ograniczenia tonażu do
12 ton samochody wciąż jeżdżą.
S. Mościński wY.iaśnił, że wyegzekwowanie od kierowców przestrzegania znaków drogowych
leży w gestii policji.
Radny J. Skrobisz wyraził opinię, że drogi powiatowe są drogami powiatowymi a nie
gminnymi. Przykro jest słuchać, że zostaną one wyremontowane, tylko wtedy gdy gmina
dołoży do ich remontu. Gmina posiada dużo kilometrów dróg do wyremontowania. Przy
wysokości budżetu 13 milionów przeznacza na ich remont ponad 2 miliony, gdy budżet
powiatu to ponad 80 milionów a w ubiegłym roku na remont dróg przeznaczono tylko ponad
2 miliony. Odnośnie wniosku, który pozostał na liście rezerwowej wyraził opinię, że musiał
być nienależycie napisany skoro otrzymał tak mało punktów w konkursie. Ponadto zwrócił
uwagę na ograniczenie tonażu na ul. Długi Kąt w Mninie do 3,5 ton, który to znak zabrania
wjeżdżania w ta ulicę rolnikom ciągnikiem z przyczepą. Takie znaki wstawia się na drogach
polnych a nie na drodze powiatowej.
S. Mościński wyjaśnił, że współfinansowanie remontu dróg powiatowych przez gminy
istnieje od kilku lat. Remontowane są drogi typowane przez gminy. Ta zasada stosowana jest
dla wszystkich gmin. Powiatu nie stać jest na remontowanie wszystkich dróg z własnych
środków. Co do zeszłorocznego budżetu na inwestycje drogowe to wyniósł ona ponad 5 mln.
złotych a nie 2 mln. Co do jakości wypełnienia wniosku o dofinansowanie remontu drogi
Wólka - Mnin wyjaśnił, że wniosek został wypełniony zgodnie z przepisami. Normy mówią,
że szerokość tej drogi poza obszarem zabudowanym powinna wynieść 7 m, w tej chwili ma
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6m. Szerokość drogi w terenie zabudowanym powinna wynieść 6 m plus do tego chodnik. W
chwili obecnej w Mninie nie ma możliwości aby uzyskać 8 m szerokości we wsi. Stąd
właśnie niska punktacja wniosku w ogólnej ocenie.
Radny J. Kaczmarek wyraził opinię, że z wyjaśnień dyrektora wynika, że Zarząd Dróg
Powiatowych na 10 lat zapomniał o gminie Słupia. Przez ostatnie 10 lat złożony został tylko
jeden wniosek o dofinansowanie remontu dróg w Gminie Słupia (Konecka). Zwróci! ponadto
uwagę na miejscowości położone na krańcu gminy, powiatu i województwa jak np. Zaostrów.
Dziury w drodze łatane tam są tylko do momentu skończenia zabudowań, dalej już nie, mimo
że granica gminy kończy się dużo dalej. Pobocza są wyższe niż droga a woda z roztopów
spływa ludziom na posesje bo z kolei nie ma rowów.
S. Mościński wY-iaśnił, że w skład powiatu koneckiego wchodzi 8 gmin. W każdej z tych
gmin zrealizowany jest jeden wniosek z dofinansowania remontu dróg.
Przewodniczaca Rady Gminy nadmieniła, że powiat powinien zwrócić uwagę na drogi
główne powiatowe Łopuszno- Przedbórz i Radoszyce- Wloszczowa. Większość gmin z terenu
powiatu Koneckiego posiada na swoim terenie główne drogi tranzytowe, które są drogami
wojewódzkimi. I nie muszą dokładać do ich remontu. W przypadku Gminy Słupia obie wyżej
wymienione drogi są drogami powiatowymi i gmina musi dokładać do ich remontu.
Przewodnicząca Rądy Sol. E. Skrobisz wnosiła o wykonanie rowów przy drodze powiatowej
Hucisko-Mnin, zwłaszcza przy pos. P. Laskowskiej, gdzie w czasie dużych opadów zalewana
jest posesja.
S. Mościński wY-iaśnił,że temat jest mu znany. Problem zostanie rozwiązany w tym roku.
Przewodnicząca Rady Sol. Z. Młynarska pytała czy wniosek na remont drogi w miejscowości
Mnin nie dostał dofinansowania ze względu na rodzaj czy stan drogi?
S. Mościński wY-iaśnił, że wniosek przeszedł pod względem formalnym, wszystko było
prawidłowo. Znalazł się na liście rezerwowej tylko ze względu na zmniejszenie środków
finansowych.
Radny J. Skrobisz zwrócił uwagę na stan dróg na terenie gminy i niszczące ją jeszcze
samochody ciężarowe jadące z kruszywem. Ponadto pytał dlaczego wstawiono znąk na ul.
Długi Kąt ograniczający tonaż do 3,5 ton (w chwili obecnej nawet rolnik z przyczepą nie
może tamtędy jeżdzić), oraz nie dokończono kopanią rowów w miejscowości Mnin na ulicy
Długi Kąt?
S. Mościński wY-iaśnił,że znak został wstawiony ze względu ną zły stan techniczny tej drogi.
Po jej wyremontowaniu znak ten zostanie usunięty. Rowy nie zostały dokończone ze względu
na światłowody które są umiejscowione w pasie drogowym. Należy dokładnie zapoznać się z
planami, aby przy kopaniu ich nie uszkodzić. Ujście tego rowu idzie do przepustu koło
remizy strażackiej. Na wzniesieniu, które tam się znajduje kopanie rowu nie ma sensu.
Radny J. Skrobisz nadmienił, że w przypadku remontu ul. Ogrodowej, który zaplanowany
jest w tym roku nie będzie możliwości odcięcia wody.
S. Mościński wY-iaśnil,że należy ten temat zgłębić po obejrzeniu na miejscu.
Radny M. Wilk wyraził opinie, że przetargi na remont dróg powiatowych na terenie Gminy
Słupia odbywają się zbyt póżno.
S. Mościński wyjaśnił, że umowy na remont dróg są podpisywane w czerwcu lub lipcu.
Termin wykonania zadania ustalany jest na koniec sierpnia lub września. Procedura
przetargowa musi trochę potrwać.
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Radny M. Wilk wyraził opinię, że przetarg można ogłosić wcześniej aby jak najszybciej
przystąpić do realizacji zadań.
Radny J. Kaczmarek pytał co jest priorytetem przy składaniu wniosku o remont drogi. Które
drogi mają większą ilość punktów.
S. Mościński wyjaśnił, że najwięcej punktów osiągają ulice w mieście. Poza obszarem
zabudowanym ciężko jest uzyskać dużą ilość punktów. Wiąże się to z budową ścieżek
rowerowych, chodniki, przystanki.
Sołtys wsi Słupia A. Bujak prosiła o wyznaczenie przejścia dla pieszych w miejscowości
Słupia na wysokości sklepu spożywczego. Ze względu na ostry zakręt przejście na drugą
stronę ulicy do chodnika jest bardzo niebezpieczne.
S. Mościński wyjaśnił, że przejście jest usytuowane na wysokości przystanku. Trudno
powiedzieć jak ustosunkuje się do tego Komisja powolana z ramienia Starosty. Według niego
nie powinno być przejścia na końcu łuku drogi. Kierowca po wyjechaniu z łuku drogi natrafi
od razu na przejście dla pieszych, którego wcześniej nie widać. Nie poprawi to
bezpieczeństwa na drodze. Sprawę przekaże do Starosty, a decyzja będzie należeć do
Komisji.
Sołtys wsi Rytlów S. Steplowski pytal czy będzie remontowana droga od Skąpego w
kierunku wiaduktu na Zaostrowiu. Ponadto zgłosił, do usunięcia drzewo przy posesji nr 15 w
Rytlowie oraz przy drodze powiatowej od strony Wólki.
S. Mościński wyjaśnił, że w chwili obecnej decyzję na wycinkę drzewa wydaje bezpośrednio
wójt bez konsultacji z RDOŚ. W związku z powyższym Powiat wystąpi z takim wnioskiem
do Wójta Gminy Słupia (Konecka).
Przewodniczacy Rady Sol. J. Bamik pytał kto powinien wyremontować drogę z Białego
Ługu do Lipy na odcinku znajdującym się w lesie.
S. Mościński wY-iaśnił,że ten odcinek drogi nie jest drogą powiatową. Prawdopodobnie jest
to droga wewnętrzna lasów państwowych.
Przewodniczaca Rady Gminy zaproponowała aby zaprosić Dyrektora Zarządu Dróg wiosną
na objazd dróg na terenie gminy Słupia.
Sołtys wsi Olszówka Cz. Pijewski zgłosił zarwany mostek na drodze Olszówka-Pilczyca.

Nikt nie wnosił więcej pytań wobec czego Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała
Dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych za udział w sesji.

Ad. pkt Sa

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Biały Ług - Słomiana (treść w
załączeniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwaly wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXV1I/166/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Bialy Ług - Słomiana, treść której stanowi załącznik
do protokołu.
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- Projekt uchwały w sprawie przYjęcIa statutu Sołectwa Budzisław (treść l\' załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosi l uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXVlI/167/2017 w
sprawie pnyjęcia statutu Sołectwa Budzisław, trdć której stanowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Czerwona Wola (treść w załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXVlI/168/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Czenvona Wola, treść której stanowi załącznik do
protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Czerwona Wola Kolonia (treść w
załączeniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVlI/169/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Czenvona wola Kołonia, treść której stanowi załącznik do
protokołu.

Salę obrad opuścił radny W. Orzeł pomniejszając tym samym liczbę uprawnionych do
głosowania do 14 osób.

Projekt uchwały w sprawie przYjęcia statutu Sołectwa Hucisko (treść w załqczeniu)
przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVlI/I 70/2017 w
sprawic przyjęcia statutu Sołcctwa Hucisko, treść której sianowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Mnin (trdć w załqczeniu)
przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosil uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVlI/171/2017 w
sprawie pnyjęcia statutu Sołectwa Mnin, treść której stanowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Olszówka (trdć II. załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
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Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podj«ła uchwałę Nr XXVII/I 72/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Olszówka, treść której stanowi za/ącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyj«cia statutu Sołectwa Piaski (treść II' załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie padWa uchwałę Nr XXVII/173/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Solectwa Piaski, treść której stanowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyj«cia statutu Sołectwa Pijanów (treść w załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVII/174/2017 w
sprawie przyjęcia statutu SolectlVll Pijanów, treść której stanowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Pilczyca (treść w załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podję1a uchwałę Nr XXVlI/175/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Pilczyca, treść której stanowi załącznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Radwanów Wieś (tres:ć w załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVII/176/20 17 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Radwanów Wieś, treść której stanowi załącznik do
protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przYjęcIa statutu Sołectwa Radwanów Kolonia (treść w

załączeniu) przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytąniu poddąła go pod głosowąnie.
Rąda Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXVlI/l77/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Radwanów Kolonia, treść której stanowi załącznik do
protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Ruda Pilczycka (treść w załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.

8



Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVII/178/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Soleetwa Ruda Pilczycka, treść której stanowi zalqcznik do
protokolu.

- Projekt uchwały w sprawie przYjęcIa statutu Sołectwa Rytlów (treść w zalqczeniu)
przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXV1I/179/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Rytlów, treść której stanowi zalqcznik do protokolu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Skape (treść w zalqczeniu)
przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXV1I/180/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Skąpe, trdć której stanowi zalqcznik do protokolu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Słupia (treść w zalqczeniu)
przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVlI/18112017 w
sprawie przyjęcia statutu Solectwa Słupia, treść której stanowi zalqcznik do protokolu.

Na salę obrad wrócił radny W. Orzeł powiększając tym samym liczbę uprawnionych do
głosowania do 15 osób.

- Projekt uchwały w sprawie przYjęcIa statutu Sołectwa Wólka (treść w załqczeniu)
przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXV1I/182/2017 w
sprawie przyjęcia statutu Solectwa Wólka, treść której stanowi zalqcznik do protokołu.

- Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Zaostrów (treść w zalqczeniu)
przedstawiła Przewodniczaca Rady Gminy.
Nikt nie wnosił uwag odnośnie przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca Rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVII/l 83/20 l 7 w
sprawie przyjęcia statutu Sołectwa Zaostrów, treść której stanowi zalqcznik do protokolu.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła przerwę w obradach trwającą w godz.
1125_1145 Stan radnych uprawnionych do głosowania 14 osób.
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Ad. pkt Sb

Sekretarz M. Król przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego
dla członków Ochotniczych straży pożarnych za udział w działaniu ratowniczym lub
szkoleniu pożarniczym (treść w załączeniu).
Nikt nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego Przewodnicząca
rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXVIII184ł2017 w
sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych straży
pożarnych za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym, trdć której
stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt Sc

Projekt uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia
gminnego (treść w załączeniu) przedstawił Sekretarz M. Król.
Radca prawny S. Ziebicki zwrócił uwagę, że orzecznictwo nadzoru w tej sprawie nie jest
jednomyślne. Część organów nadzoru uchyla podobne uchwal y z powodu wygaśnięcia
przepisów. Wyraził opinię, że według niego uchwała jest konieczna i należy ją podjąć ze
świadomością, że nadzór może tę uchwałę uchylić.
Przewodnicząca Rady Gminy pytała czy to Rada Gminy ma powołać taką Komisję spośród
radnych, czy Wójt spośród pracowników odpowiednim zarządzeniem.
S. Ziebicki wyraził opinię, że Rada Gminy wybiera skład spośród radnych. W przypadku
jednak, gdy nadzór stwierdzi, że przepisy w tym temacie wygasły wówczas Komisję taką
może powołać Wójt.
Przewodnicząca rady Gminy poprosiła o wskazanie kandydatów do Komisji
inwentaryzacyjnej.
Radny M. Piec zgłosił kandydaturę radnego Z. Tkacz, który nie wyraził zgody na
kandydowanie.
Radny M. Wilk zgłosił radnego M. Jandułę, który wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny J. Domaradzki zgłosił radnego J. Kaczmarka, który wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny L. Stępień zgłosiła Radnego J. Skrobisza, który wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny W. Ociepka zgłosił radnego M. Pieca, który wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Z. Tkacz zgłosił radnego S. Gwóżdż, który wyraził zgodę na kandydowanie.

Następnie przewodnicząca zarządziła głosowanie nad kandydatura radnego M. Janduły do
prac w Komisji. Rada Gminy w obecności 14 radnych 13 głosami "za" przy jednym
wstrzymującym się przY.ięłakandydaturę M. Janduły do pracy w Komisji.

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad kandydatura radnego J. Kaczmarka do prac w
Komisji. Rada Gminy w obecności 14 radnych 13 glosami "za" przy jednym wstrzymującym
się przyjęła kandydaturę J. Kaczmarka do pracy w Komisji.
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Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad kandydatura radnego J. Skrobisza do prac w
Komisji. Rada Gminy w obecności 14 radnych 13 głosami "za" przy jednym wstrzymującym
się przyjęła kandydaturę 1. Skrobisza do pracy w Komisji.

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad kandydatura radnego M. Pieca do prac w Komisji.
Rada Gminy w obecności 14 radnych 13 głosami "za" przy jednym wstrzymującym się
przyjęła kandydaturę M. Pieca do pracy w Komisji.
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad kandydatura radnego S. Gwóźdź do prac w
Komisji. Rada Gminy w obecności 14 radnych 13 głosami "za" przy jednym wstrzymującym
się przyjęła kandydaturę S. Gwóźdź do pracy w Komisji.

Nikt z radnych nie wnosił więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały, wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwałę Nr XXVII/I8S/20 17 w
sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia gminnego, treść
której stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt Sd

Kompleksowy Plan Rozwoju Szkół Gminy Słupia (Konecka) na lata 2017-2023 przedstawił
P. Janczarek Prezes Fundacji Inicjatyw Lokalnych.
Następnie Wójt odczytał wyniki konsultacji przeprowadzonych w temacie Kompleksowego
programu Rozwoju Szkół.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca rady
Gminy po jego odczytaniu poddała go pod glosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę nr XXVII/186/2017 w
sprawie prLyjęcia Kompleksowego Planu Rozwoju Szkół Gminy Słupia (Konecka) na
lata 2017-2023, treść uchwały stanowi załącznik do protokołu.

Ad. pkt Se

Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej (treść w
załączeniu) przedstawiła Kierownik GOPS R. Cuper.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodnicząca rady Gminy po jego odczytaniu poddała go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr XXVII/I 87/20 I7 w
sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/147/2016 Rady Gminy Slupia (Konecka) z dnia 08
listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy
Spolecznej w Słupi. treść której stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. pkt 6

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2016 rok (treść w załączeniu)
przedstawiła Przewodnicząca GKRP AiN E. Skrobisz.

Nikt nie wnosił uwag do przedstawionej informacji.

Ad. pkt 7

Sprawozdanie z realizacji Programu 500+ (treść w załqczeniu) przedstawiła A. Kołodziejczyk

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego sprawozdania.

Ad. pkt 8

Sprawozdanie z działalności Rady Gminy za 2016 rok (tre.ść 1t' załqczeniu) przedstawiła
Przewodniczaca Rady Gminy K. Kuder.
Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionej informacji.

Ad. pkt 9

Wyniki konsultacji w sprawie zmiany nazwy Gminy Słupia (Konecka) na Gmina Słupia
Konecka przedstawił Wójt.

Nikt nie wnosił uwag do przedstawionej informacji.

Ad. pkt 10

Następnie Wójt przedstawił informację o pracy między sesjami. Nadmienił, że w omawianym
okresie odbył szereg spotkań podsumowujących miniony rok, m.in. w Państwowej Straży
Pożarnej w Końskich, Komendzie Powiatowej Policji czy spotkanie noworoczne w NSP w
Mninie. W ostatnim czasie wspólnie ze Staropolskim Związkiem Gmin i Miast realizowany
jest projekt na montaż ogniw fotowoltaicznych. Do 3 lutego trwa zbieranie ankiet dla
zainteresowanych. Ostateczny wniosek zostanie złożony w drugiej połowie roku. Ankiety
pozwolą poznać ilość chętnych osób na montaż tych instalacji. 20 stycznia został złożony
wniosek do ŚBRR na budowę oczyszczalni ścieków. Dotacja na ten cel wyniosła by ponad
1,7 mln zł. Drugi etap inwestycji to budowa sieci i dotacja wyniosłaby ponad 200tys. zł. W
przypadku przyjęcia wniosku łączna kwota dofinansowania wyniosłaby prawie 2 mln zł.
Założenia projektu przewidują, że kwota dofinansowania maksymalnie wynosi 2 mln zł.
Zakwalifikowany do realizacji zostal wniosek na remont dróg gminnych: Słupia-Radwanów,
droga do poczty w Słupi, cmentarz w Pilczycy do drogi powiatowej. Do końca marca gmina
musi ogłosić przetarg na remont tych dróg. Drugi wniosek znajduje się na liście rezerwowej.
W przypadku oszczędności w projekcie być może również uzyska dofinansowanie w tym
roku. Do poniedziałki jest termin na złożenie wniosku o termomodernizację budynku SP w
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Pilczycy i budynku urzędu gmmy. W mIarę pojawiania Się kolejnych konkursów będą
składane kolejne wnioski.

Ad. pkt I I

W punkcie interpelacje i zapytania radnych jako pierwszy głos zabrał:
Radny W. Ociepka pytał, kiedy będzie realizowane budowa oświetlenia w miejscowości Ruda
Pilczycka od mostu w kierunku DPS.
Radny Z. Tkacz pytał na jakich zasadach odbywa się dystrybucja jabłek, gdyż nie wszyscy
mieszkańcy są powiadamiani.
Radny J. Domaradzki wnioskował aby zaszczepić psy p. Domaradzkiego z miejscowości
Budzisław.
Radny J. Kaczmarek pytał czy rozsiewacz piasku będący własnością gminy sypie piasek na
drogi.
Przewodniczaca Rady Gminy pytała czy Samorządowa Spółdzielnia Socjalna prowadzi już
działalność.

Ad. pkt I2

Wójt wyjaśnił, że oświetlenie drogowe zostanie wykonane w tym roku. W temacie
dystrybucji jabłek wyjaśnił, że dystrybucja odbywa się w 3 miejscach, gdzie mogą zostać
rozładowywane i ewentualnie przechowywane przez kilka dni.
A.Kołodziejczyk wyjaśniła, że sołtysi są powiadamiani telefonicznie. Jednak nie do każdego
z nich można się dodzwonić.
Wójt w odpowiedzi na zapytanie radnego Domaradzkiego nadmienił, że wiosną gdy będą
odbywać się szczepienia psów, to postara się aby te psy zostały zaszczepione. Sprzęt do
sypania piaski jest sprawny i w miarę potrzeb drogi gminne są sypane. Jeśli istnieje taka
potrzeba to wnosił o wykonanie telefonu w tej sprawie. Odnośnie Spółdzielni Socjalnej
wyjaśnił, że rozpoczęła już działalność. Pracuje w niej kilka osób z terenu Gminy Radoszyce.
Z tereny Gminy Słupia nie ma nikogo. Planowane jest w najbliższym czasie walne zebranie,
na którym będą ustalane nowe zadania. Było kilku chętnych z terenu naszej gminy ale
ostatecznie zrezygnowali.
Radny M. Wilk zgłosił, że po wykonaniu przyłącza do oczyszczalni ścieków są spadki
napięcia.

Ad. pkt 13

Radny J. Skrobisz nadmienił, że udostępnia halę pod przechowywanie jabłek za darmo.
Często jego pracownicy wydają te jabłka, gdy są chętni. Przykro jest wysłuchiwać potem, że
dla kogoś starczyło dla innych nie. Prosił aby zawiadamiać wszystkich sołtysów, jak również
informowanie mieszkańców, że hala udostępniana jest za darmo.
Przewodnicząca Rady Gminy wyraziła opinię, że można powiadamiać sołtysów czy radnych
wiadomością sms.
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A.Kołodziejczyk wyjaśniła, że informacja o dostawie jabłek dociera czasami do urzędu gminy
godzinę przed przyjazdem transportu. Było kilka sytuacji, że w ostatniej chwili transport
został odwołany. Niemożliwe jest powiadomienie radnych czy sołtysów smsem. Ci radni czy
sołtysi, którzy są zainteresowani jabłkami są w stałym kontakcie. Deklarują się wcześniej, że
rozdysponują określoną ilość jabłek i tyle dostają. Wójt nie zajmuje się dystrybucją jabłek,
więc prosiła aby nie mieć do niego pretensji. Transport jabłek w tym roku odbywa się w
mniejszych ilościach. Zdarza się, że jabłka nie przechodzą kontroli i ostatecznie do nas nie
dojeżdżają.
Sołtys wsi Rytlów S. Steplowski pytał czy są jakieś środki na dofinansowanie remontu dróg
polnych z funduszu ochrony gruntów rolnych?
Przewodniczący Rady Sol. W. Odziemek zwrócił uwagę na odśnieżone chodniki w
miejscowości Słupia.
Przewodniczący Rady Soło W. Wójcik nadmienił, że 2 stycznia zgłaszał do Wójta potrzebę
przysłania opiekunki do mieszkańca wsi Olszówka. Zjawiła się Kierownik GOPSU, załatwiła
Panu wizytę domową lekarza i na tym pomoc się zakończyła. Natomiast istniała wtedy
potrzeba, aby zjawiała się tam codziennie opiekunka. W międzyczasie brat tego chorego
zmarł w szpitalu. Pytał czym kieruje się Kierownik GOPS, że pomoc w formie opiekunki nie
została przyznana. GOPS jest instytucją pomocy, a pomocy tej nie udziela. Wyraził opinię,
że Kierownik GOPS chowa się za przepisami i procedurami a tym czasem ten człowiek
potrzebuje pomocy od zaraz. Wyraził opinię, że w przypadku braku takiej pomocy złoży
oficjalną skargę na Kierownika GOPS.
Wójt wyjaśnił, że dostał taka informację telefonicznie i zgłosił ją do Kierownika GOPS, aby
zapoznała się z sytuacją. Kierownik GOPS z kolei poinformował póżniej, że sprawa została
załatwiona. Z udzielonych informacji wynikał, że rodzina zgłosiła się do pomocy. Wyraził
opinie, że dalsze postepowanie leży w gestii Kierownika GOPS, aby przyśpieszyć procedurę
przyznania opiekunki.
Kierownik GOPS R. Cuper wyjaśniła, że nie chowa się za papierkami i przepisami. W
pierwszej kolejności trzeba wydać decyzję aby takie świadczenie komuś przyznać.
Nadmieniła, że była u tej osoby, ustaliła z rodziną pewne decyzje. Świadczenia w postaci
usług opiekuńczych zostaną przyznane po skompletowaniu potrzebnej do wydania decyzji
dokumentacji. Nie wolno jest bez wcześniejszej decyzji wprowadzić usług opiekuńczych.
Przewodnicząca Rady Gminy pytała kto zajmuje się tym Panem od dnia 2 stycznia do dziś?
Czy nie ma jakich procedur pomocy dorażnej zanim zostanie skompletowana sytuacja?
Kierownik GOPS R. Cuper wyjaśniła, że ustaliła z najbliższą rodziną, że osoba która mieszka
po sąsiedzku z tym Panem będzie go codziennie odwiedzała do czasu przyznania usług
opiekuńczych.
Przewodniczący Rady Sol. W. Wójcik nadmienił, że obca osoba pójdzie i pomoże temu
człowiekowi a Kierownik GOPS zasłania się przepisami. Wyraził opinie, że jest wyłącznie
zła wola Kierownika.
Przewodnicząca Rady Gminy pytała czy nie można tego człowieka umieścić w jakimś
ośrodku na ten czas?
Kierownik GOPS R. Cuper wyjaśniła, że rozmawiała z rodziną o umieszczeniu go w
Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym.
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Przewodniczaca Rady Gminy wY.iaśniła, że z rodziną różnie takie sprawy da się załatwić, ale
według ustawy o pomocy społecznej można taką procedurę wszcząć z urzędu bez wciągania
w to rodziny.
Przewodniczacy Rady Sol. W. Wójcik wyraził opinię, że w tym przypadku zabrakło zwyklej
woli pomocy.
Kierownik GOPS R. Cuper wyjaśniła, że praca w GOPS nie jest wcale taka łatwa jak się
wydaje. Pracowników obowiązują przepisy, których muszą przestrzegać. ostatecznie
nadmieniła, że od I lutego prawdopodobnie zostaną przyznane usługi opiekuńcze dla tego
Pana.
Radny S. Gwóźdź wrócił uwagę, że most na drodze w kierunku tzw. "świńskiej budy" jest
nieprzejezdny.
Sohys wsi Rytlów S. Steplowski pytał, czy do wniosków o panele fotowoltaiczne są jakieś
wymagania?
Wójt wY.iaśnił, że to nie są wnioski tylko ankiety, które zawierają pytania o położenie dachu,
zużycie energii, pokrycie dachu. Dane te pozwolą zweryfikować, czy budynek nadaje się do
montażu paneli. Kolejnym etapem będzie wizja w terenie. Do ankiety należy dołączyć
kserokopię faktur za zużycie energii za poprzedni rok. Na podstawie tych faktur będzie
wiadomo jaka wielkość instalacji zamontować. Ankiety należy składać w sekretańacie
Urzędu Gminy do 3 lutego. W przypadku, gdy będzie dużo chętnych o wyborze może
decydować data wpływu. W ankiecie są szczegółowe dane na temat tego projektu.
Przewodniczaca rady Gminy poinformowała sołtysów, że każdy z nich otrzyma statut
swojego sołectwa gdy zostaną opieczętowane i zatwierdzone przez Wydział Nadzoru.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porządku obrad Przewodnicząca
Rady Gminy zamknęła obrady XXVII sesji Rady Gminy o godzinie 1415•

Protokolant
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Protokół zawiera 15 stron.

Przewodniczył

Przewodnicząca Rady Gminy
"'vnhnw. iL4,tu
KrYstyna Kuder
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